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Z A P I S N I K 

s 48. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 8. prosinca 2017. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 
 

Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za proračun i financije, Olgica Glad Klepac, djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice 

Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, 
Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada 

Delnica, Alen Udovič, direktor GSC Delnice, Dražen Rački, JVP Delnice, Nikolina Muhvić, službenica 

Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Klaudija Kumpar, 

tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković, Mirna Janeš. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Završeni su materijali za Gradsko vijeće, pripremljene su točke vezane uz Rebalans proračuna 

za ovu godinu i Proračun za iduću godinu. S predsjednicom Odbora za proračun i financije 

dogovorena je sjednica Odbora. 

- Članovima Komisije za upravljanje sredstvima iza pok. J. Majnarich poslani su svi potrebni 

materijali o kojima će se raspraviti na sastanku Komisije. 

- Proveden je postupak jednostavne nabave za tablete članovima Gradskog vijeća. 

- Provedba jednostavne nabave za informacijske table i putokaze vezano uz biciklističke staze. 

- Očitovanje od projektantice i Fonda za zaštitu okoliša i europske fondove vezano uz reciklažno 

dvorište. 

- Komunikacija s Uredom javne bilježnice vezano uz slanje ovrha kao i kompenzacije zbog 

ulaganja u poslovni prostor. 

 

OLGICA GLAD KLEPAC 

- Jedna djelatnica koristi godišnji odmor, radi se u smjenskom radu s korisnicima. 

- Upisivanje knjiga, stavljanje novih oznaka, lijepljenje barkod naljepnica na knjige hrvatske 

književnosti, usput se obavilo slaganje i čišćenje polica. 

- Izvješće o utrošenim sredstvima PGŽ za projekt „Dodir riječi“. 

- Priprema računa za plaćanje knjiga, izrada izvješća. 

- Dopuna popisa imovine, inventarizacija u suradnji s Računovodstvom. 

- Rješavanje informacijskih upita i međuknjižnična posudba. 

- Program za osobe s posebnim potrebama, odabir tekstova i čitanje u Domu. 

- Blagdansko uređenje Knjižnice, izložba novogodišnjih i božićnih čestitki i adventskih vijenaca. 

- Suradnja s Osnovnom školom glede predstavljanja slikovnice. 

- Radijska emisija, Pričaonica priča, Kreativna radionica. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Dovršeni su programi (izmjene i dopune te novi programi) i poslani vijećnicima. 

- Zbog puno žalbi i tužbi, ovrha, promjena vlasništva, promjena zakona napravljena je 

kronologija svih događanja vezano za komunalnu naknadu za objekte u vlasništvu Ministarstva 

državne imovine za V2 i V3 te Ministarstvu obrane za vojarnu kako bismo vidjeli što i kako 

dalje postupati. 



- Za županijski Zavod za prostorno uređenje napravljeno je očitovanje vezano za problematiku 

koja se odnosi na Grad Delnice. 

- U Županiji je jučer održan sastanak na temu Strateške procjene utjecaja na okoliš glavnog plana 

razvoja prometnog sustava funkcionalne regije Sjeverni Jadran. Nismo dobili informacije o 

zahvatu, očitovat ćemo se i ukazati na naše probleme i uputit ćemo ih da se osvrnu na prostornu 

cjelinu Gorskog kotara, a ne samo na Rijeku i šire riječko područje. U tijeku izrade kontaktirat 

ćemo izvođače i pokušati svoje ciljeve uvrstiti u materijal. 

- Završeno je izvješće za Strategiju ukupnog razvoja Grada Delnica. 

- Rješenja za naknadu za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Izrađena je Odluka o imenovanju radnog tima za praćenje Strategije. 

- Izrađena je Odluka o prebijanju ulaganja u prostorije za Ured javnog bilježnika. 

- Održan je sastanak za prostor Hidroelektre. 

- Kontinuirani poslovi na prometnom redarstvu, komunalnom redarstvu. 

- Kontrola ceste za Podgoru. Gradonačelnik je zatražio da se izvidi mogućnost popravka ceste od 

Požara do Kalića koja je u katastrofalnom stanju. 

- Knjiženje komunalne naknade. 

- Kontrola po prijavama za porez na nekretnine. 

- Rješavanje po prijavama kvarova javne rasvjete. Kvarovi su prijavljeni HEP-u i prema zadnjim 

informacijama su svi otklonjeni. 

- Jučer je komunalni redar na Policiji morao dati izjavu oko zatvaranja prometa u pješačkoj zoni 

kroz park. 

 

IVA ŽAGAR 

- Šihterice za obračun plaća. 

- Izrada faktura za javne površine. 

- Organiziranje dežurstva za 2. adventski vikend. 

- Priprema Radničkog doma za izložbu vlakova. 

- Održavanje čistoće javnih površina i objekata. 

- Komunikacija s Infoprojektom za potrebe izrade knjigovodstvenog programa. 

 

PETAR HRG 

- Pripreme za 2. adventski vikend s time da je program za petak prebačen za idući tjedan zbog 

lošeg vremena. 

- Sastanak s JU Priroda po pitanju izrade Idejnog projekta uređenja sportsko rekreacijske zone 

Japlenški vrh (sanjkalište). 

- Sudjelovanje u emisiji u živo Radija Sljeme gdje će se predstaviti naša adventska događanja. 

- Pripreme za 19. 12. 2017. kada ćemo, u sklopu zagrebačkog adventa, promovirati našu 

destinaciju. 

- Pripreme za Silvestarsku utrku. 

- Prikupljena je i poslana dokumentacija prema HTZ zajedno sa zahtjevima za isplatu sredstava 

po pitanju projekta smeđe signalizacije i udruženog oglašavanja. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Skidanje leda sa zgrade. 

- Pomoć pri otvaranju kuće u Kupjaku. 

- Odrađivala se teorijska nastava na temu ručnih i prijenosnih aparata za gašenje i vatrogasne 

armature za pjenu. 

- Radovi na bilanci i izrada satnice za plaću. 

- Završen je natječaj za staklenu stijenu na stepeništu Doma, odabran je izvođač. 

- Servis aparata za detekciju plinova, nabava uniformi za vatrogasce.  

- Nabava uredskih stolica. 

- Vožnja konja na advent. 

- Dvoje je ljudi na bolovanju. 

 

 



ALEN UDOVIČ 

- Aktivnosti oko zapošljavanja djelatnika na Platku. Zaposlena je jedna ekipa iz Rijeke i jedna iz 

Delnica. Za izabrane osobe organizirana je edukacija za rad na žičarama preko Kontrol biroa 

koji imaju certifikat za izdavanje uvjerenja. 

- Sastanak u Uredu interne revizije PGŽ vezano za izvješće koje GSC daje prema njima. 

- Sastanci u upravnim odjelima PGŽ. 

- Dovršetak stvaranja proizvodnje leda na klizalištu i finalne pripreme za otvaranje klizališta. 

- Upućene su pozivnice za otvorenje klizališta kao i pozivi prema medijima, sve je pripremljeno 

za dolazak Zagrebačkih pahuljica. 

- Održavanje objekata, sitni popravci, poslovi Računovodstva. 

- Jučer su pored klizališta, na prilazu sa strane Srednje škole postavljena dva ogromna balvana 

koja sprečavaju prilaz klizalištu. Molim objašnjenje vezano za to jer se događa da, osim što 

vizualno izgleda čudno, će to onemogućiti pristup interventnim vozilima i izazvati jedno 

čuđenje i negodovanje. 

Gradonačelnik: Ja sam dao nalog, stojim iza toga i svoju odluku neću promijeniti. S obzirom na 

potrebu imao sam razumijevanje vezano za dolazak vozila do sportskih objekata i to nije upitno, 

ali se sve pretvorilo u divlju prometnicu gdje bahati i nekulturni vozači divljaju (čak i neki 

gradski vijećnici), ponašaju se kao da mogu raditi sve. Ne želim, ni iz kojeg razloga, dovoditi u 

pitanje sigurnost i živote djece. Što se tiče interventnih vozila, na tom dijelu nemaju što gasiti, 

a vatrogasna vozila mogu doći iz pravca kuglane, a ako će gorjeti kod Srednje škole doći će iz 

pravca Autobusnog kolodvora. Ta je zona ograničena da bi djeca koja se sanjkaju uz stepenice 

i na ljubavnom putiću, imala sigurnost sanjkanja od divljaka koji tamo voze i bezočno ne 

kontroliraju brzinu. Ne kažem da su to Vaši korisnici, vaši zaposlenici, ali sve koji 

zloupotrebljavaju tu situaciju, ja ću spriječiti, neću to dozvoliti. Ako se ijednom djetetu nešto 

dogodi ja ću odgovarati. Ne bježim od odgovornosti ali ne mogu niti pomisliti da bi netko mogao 

pogaziti dijete. To je napravljeno samo radi sigurnosti djece. Nastojat ćemo biti dobri domaćini 

svima koji dolaze u sportske objekte, ali sigurnost i život djece nemaju alternative. Dogovorio 

sam s Hrvatskim šumama da doniraju balvane i postave ih i oni će do daljnjega tamo i ostati. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Pripreme točaka dnevnog reda Gradskog vijeća. Materijali su vijećnicima poslani. 

- Komunikacija s projektantom i ministarstvom vezano za reciklažno dvorište te mišljenje po 

upitu ministarstva na koje smo napravili prijavu reciklažnog dvorišta. Od nas se traži još jedno 

mišljenje te tražimo na tu temu njihovo očitovanje. 

- Radilo se na izvješću po pitanju Strategije razvoja Grada. 

- Aktivnosti vezane uz zaprimljeno pismo namjere za zakup objekta Hidroelektre. Održan je 

sastanak, vidjet ćemo da li će se potencijalni interesent odlučiti za zakup objekta. 

- Vezano za dopis Pučke pravobraniteljice na temu smještaja Roma, kontaktiramo s HEP-om i 

Komunalcem, potpisani su ugovori o priključku od strane romske obitelji, došli su i računi, mi 

ćemo financirati priključak. S obzirom na ovo doba godine i na to što nismo pronašli nekog tko 

bi izvršio preseljenje stambenih kontejnera do Dedina, ne znamo kada će se preseljenje izvršiti. 

- Jučer je održan sastanak vezan uz prometnu studiju Sjeverni Jadran. Razlika između ove studije 

i one od prije 2-3 godine je u tome da su sada u studiju uključene Istarska i Ličko senjska 

županija. Proučena je Strategija prometnog razvoja RH prema kojoj smo mi u Jadranskoj regiji 

pa smo valjda na tu temu uključeni u ovu strategiju, a nismo bili uključeni u prometnu studiju 

PGŽ. Interesantna je željeznička komunikacija i promet. Iz materijala je teško zaključiti što je 

to nizinska pruga, a jedina trasa koju smo pronašli je ona koja nas obilazi (dionica duža od 80 

km, sat vremena vožnje između Zagreba i Rijeke, brzina 200 km). Nizinska pruga bi, navodno 

trebala ići kroz Krasicu, vinodolsku dolinu do Rijeke. Očito su svrha Rijeka i Zagreb, a ne sva 

ostala naselja. 
- Iz Kostela su dobiveni troškovi pročistača Kuželj za 2011. do 2017. godinu koji iznose 24.000 

Eura (1000 kuna mjesečno). Na tu će se temu održati sastanak. 
- Dobiveni su svi potrebni dokumenti za legalizaciju mrtvačnica u Crnom Lugu i Zamostu 

Brodskom te će se podnijeti zahtjev za legalizaciju. 
 



NIKOLINA MUHVIĆ 

- Izrađeni su i poslani materijali vijećnicima za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Izdana je tabularna izjava nakon otplate kupoprodajne cijene. 

- Završeni su poslovi iz domene zaštite i spašavanja. 

- Izrađena je odluka o odabiru projekat iz područja izdavaštva za sufinanciranje u ovoj godini, 

izrađene su obavijesti o odabiru kao i ugovori za kandidate za izdavaštvo. 

- Izrađene su suglasnosti za prijavu boravišta na zemljištu u vlasništvu Grada. 

- Temeljem zapisnika Povjerenstva za procjenu, izrađeni su dopisi o odbijanju financiranja kao i 

odluke i ugovori o sufinanciranju projekata organizacija civilnog društva. 

- Za stručno osposobljavanje HZZ-u je poslana dokumentacija za jednu osobu za stručno 

osposobljavanje. 

- Za javne radove završen je javni poziv, prijavilo se 50-ak osoba za 28 radnih mjesta. 

Dokumentacija je pripremljena i poslat će se HZZ u Rijeku. 

- Ovjere radnih vremena ugostiteljskih objekata. 

- Dogovorena je sjednica Upravnog vijeća JVP za 13. prosinca 2017., radi se na izradi novog 

Poslovnika o radu Upravnog vijeća. 

- Nastavak poslova na izradi dokumentacije za osnivanje JVP Gorski kotar. 

 

 

 

Dovršeno u 8,35 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


